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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úri 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, fígyelemruel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42, § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Orbán Viktor

miniszterelnöknek,

,,Mikor tesz feljelentést a Kormány 200.000 magyar beteg mérgező gyógyszere miatt?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

lmmáron negyedik hete több vérnyomáscsökkentő forgalmazását i:; felfüggesztette az Országos
Gyógyszerészeti és Élelmezés-egészségügyi Intézet minőségi hibára hivatkozva, Az Intézet
vezetőinek nyilatkozatai alapján akár 200.000 beteget is kezelhették a rákkeltő gyógyszerekkel.

Tekintettel arra, hogy n forgalomba helyezett rákkeltő anyagot tartalmazó gyógyszerek több
százezer ember egészségére jelentenek közvetlen és valós veszélyt, ezért úgy gondolom, hogy
mindez kiemelt figyelmet és cselekvést követel meg a Kormánytól. Ezek közé tartozik a
felelősségre vonást célzó büntetőeljárás megindítása is.

Figyelemmel az ügy súlyosságára, arra kérem a tisztelt miniszterelnök urat, hogy személyesen
válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1. Hogyan fordulhatott elő, hogy a magyar hatóságok nem tudták megelőzni a rákkeltő
gyógyszerek forgalomba helyezését?

2. Mikor tesz feljelentést a Kormány 200.000 magyar beteg mérgező gyógyszere miatt?
Ha nem kíván feljelentést tenni, e döntésének mi az oka?

Tisztelettel várom válaszát.
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